
         Elhangzott: 2016. aug.28. 

 

Ma egy mindenkit igen erősen érintő kérdésről szeretnék beszélni: amit Isten mond, az 

mindig megvalósul-e? 
 

Ennek a kérdésfelvetésnek több apropója van: 

1. prófétikusnak nevezett gyülekezet vagyunk. Ez azt jelenti, hogy nem csak elismerjük, 

hanem használjuk és növekszünk ennek az ajándéknak a mibenlétében, mind 

gyülekezeti, mind magánember szintjén. 

2. sok és nagyszerű próféta prófétált már a gyülekezetnek éppúgy, mint egyéneknek. 

3. sokunknak vannak személyes rémái, kijelentései, próféciái. 

 

A kérdés tehát még egyszer így hangzik: amit Isten mond feltétlenül megvalósul—e? 

 

A prófécia nem más, mint Isten közlése. Maga az Írott igét is, Isten így nevezi: Jelenések 

22:18 Bizonyságot teszek pedig mindenkinek, a ki e könyv prófétálásának beszédeit hallja: 

Hogy ha valaki ezekhez hozzá tesz, e könyvben megírt csapásokat veti Isten arra; 

 

Tehát maga a biblia is egy prófétikus könyv, Isten kijelentését tartalmazza az emberről, 

múltról, jövőről, jelenről, életről, halálról stb. A személyes kijelentés erőt tartalmaz, egy Isteni 

mennyei erőt: Zsid 4:12 Mert az Isten Igéje él és hatékony, élesebb bármely kétélű kardnál, és 

elhat a léleknek és szellemnek, az ízeknek és velőknek széjjeloszlásáig, megítélni képes a szív 

szenvedélyeit és gondolatait. 

Luk 1.37 Mert Isten egyetlen RHÉMÁJA sem erőtlen - Luk 1:37 Mert az Istennél semmi 

sem lehetetlen. 

 

A kijelentett beszéde Istennek, ami a dünamiszt hordozza. Amikor tehát a napi igeolvasást 

teszem, nem csak a szellemem táplálom, nem csak szellemi ismeretre jutok, hanem készen 

állok arra, hogy Isten szóljon. Nyitva tartok egy csatornát a mennyel,nem kapcsolom le a 

rádiót. Igen sok kereszténynél ez zárva van. 

 

Ebből meg kell térni. Ez min. tiszteletlenség Őfelé és ostoba büszkeség magad felé.  

 

Sok keresztény életéből hiányzik a legfontosabb: az Istennel való kommunikáció. 

Kommunikációt mondtam, nem imát. A kommunikáció kétoldalú. Ha imádkoznak is, nem 

tudják h kaptak-e, kapnak-e választ. Hiányzik a visszajelzés.  

Rendkívül fontos az imádkozás, a szellemi táplálék mellett a növekvő keresztény élet alapja 

– de ez a munka része. Van, mikor együtt tesztek-vesztek Apával, de az nem pótolja a 

beszélgetést. 

 

Hallottad-e Istent? Mikor mondott neked valamit? Mikor kérdeztél Tőle valamit? Mikor 

kérdeztél úgy Tőle, hogy rábíztad: miről akar beszélni? 

 

Az Isten lényének alapvető megnyilvánulási formája a beszéd – nem véletlen, hogy 

Beszédével teremtett, hogy beszéde ma is élet és szellem, sőt: a Beszéd lett a fiú, nem a 

lélek. Szóval egészen elképesztően fontos Neki a Beszéd. Mi emberek is erőteljesen vágyunk 

a kommunikációra.  

Még is, ami legtöbbször hiányzik a hívőknél, az pont a kommunikáció Istennel. Naponta. 

Nem pusztán imáról beszélek, hanem a kommunikációról. 



Tudod, az le van írva, h ne lopj, de az nincs h aláírj egy szerződést, vagy hozzámenj e 

Bélához. Ehhez hallani kell Őt. 

 

Ján 10:27 Az én juhaim hallják az én szómat, és én ismerem őket, és követnek engem: 28 

És én örök életet adok nekik; és soha örökké el nem vesznek, és senki ki nem ragadja őket az 

én kezemből. 

Hallani – megismerkedni - követés 

 

Máté 7:24 Valaki azért hallja én tőlem e beszédeket, és megcselekszi azokat, hasonlítom azt 

a bölcs emberhez, aki a kősziklára építette az ő házát: 

Máté 13:23 Amely pedig a jó földbe esett, ez az, aki hallja és érti az igét; aki gyümölcsöt is 

terem, és terem némely száz annyit, némely hatvan annyit, némely pedig harminc annyit. 

Hallom/értem – megcselekszem – gyümölcsöt fog hozni 

 

Ján 3:29 Akinek jegyese van, vőlegény az; a vőlegény barátja pedig, aki ott áll és hallja őt, 

örvendezve örül a vőlegény szavának. Ez az én örömem immár betelt. 

Hogyan is lehetnénk barátai az Úrnak, ha nem örülsz a szavának? 

 

15 Nem mondalak többé titeket szolgáknak; mert a szolga nem tudja, mit cselekszik az ő ura; 

titeket pedig barátaimnak mondottalak; mert mindazt, amit az én Atyámtól hallottam, 

tudtul adtam nektek. 

 

Jel. 3, 20 „Nézd, itt állok az ajtód előtt, és kopogtatok! Aki meghallja a hangomat, és 

beenged, ahhoz bemegyek, és együtt vacsorázom vele. 

 

Ha Jézus ennyire kihangsúlyozza h hallani, és érteni lehet Istent, Őt, és azt, amit mond 

megcselekedni, és az az élet, ebből lesznek gyümölcseid, hasznod - akkor ez nem lehetetlen, 

hanem életbevágóan fontos! 

 

A prófétálás nem más, mint Isten beszédének/ közlésének (közlésének pontosabb, mert 

lehet beszéd-kép-ige-sugallat-látomás stb) meghallása és közlése magam vagy mások 

számára. 

 

1Kor 14:1 Kövessétek a szeretetet, kívánjátok a lelki [ajándékokat], leginkább pedig, hogy 

prófétáljatok. 

Miért leginkább ezt? Mert Isten Szava:  

1Kor 14:3 Aki pedig prófétál, embereknek beszél épülésre, intésre / bátorításra és 

vigasztalásra. 4 Aki nyelveken szól, magát építi; de aki prófétál, a gyülekezetet építi. 

 

Szóval elképesztő fontos a prófétálás és maga a kijelentés/prófécia is. Életet ad, életben tart, 

kiteljesedésbe visz. 

 

Isten szenvedélyesen akar veled és velem kommunikálni, ehhez képest irtó keveset szánunk 

erre oda, már aki. 

Istennek nem akarata h bizonytalanságban legyünk a jövőnket illetően, naponta többször 

szeretne kommunikálni velünk. Isten egy Apa, Aki a boldogulásodat építi - építheti. A kérdés 

az, hogy mikor hagysz fel azzal, hogy azt szeretnéd, h ő építkezzen és azt, amit te akarsz és 

mikor leszel végre kíváncsi arra, h Ő mit akar. Ő mindenről tudna veled beszélni. 

Gondolod, hogy csak a mózesi sátor szőtteseinek a színéről akar vagy az üdvösségről? Isten 



Önmagáról és a terveiről beszélne veled, és magadról és a te jövődről is, illetve arról, ahogy 

ez a két dolog összekapcsolódik benned és sorsodban. 

 

El lehet –e arra jutni, hogy az életed az Ő szavára építed? El lehet. Emlékezzünk meg 

Ábrahámról: egy igen fontos drámai kérésnél, mikor a teljes örökségét/ Izsákot kész volt 

feláldozni. Nem csak az a rendkívüli, amilyen készségre eljutott, hanem hogy nem azt 

latolgatta h az Úr szólt-e. Tudta, hogy Ő volt. Megismerte a hangját. 

 

Ahhoz h kialakuljon a rendszeres kommunikáció, mi kell? „az én juhaim”, másfelől hallják, 

ergó figyelnek. Annál többet beszél Isten, minél többet figyelsz Rá és teszed, amit mond.  

 

„Szolgaként kezdjük és miután átmentünk az engedelmességi teszten, utána válunk a 

társává. A szabadság Krisztusban- az engedelmesség gyümölcse.” 

 

Arra koncentrálj, h bármit akar mondani az Úr, azt akard hallani és megtenni. Sokunk 

szeretnénk meghatározni Neki, hogy miről beszéljen. Az „oadadom neked mindenemet/amit 

akarsz cselekedj meg most velem/ legyen, ahogy akarod..-pünkösdi dal, nos ez enyhén 

fogalmazva is inkább egy szívbéli válaszunk, lelki egyetértés, mintsem a valóság, hisz, nem, 

nem adunk oda mindent. 

Szeretnéd, ha szólna a jövendőbeliddel vagy a házastársaddal kapcsolatban? Vagy 

vállalkozásban, vagy szolgálatban? De kész vagy bármit meghallani-e? El kell jutnod a 

semlegességre, hogy ne a Te válaszaid akard visszahallani Tőle.  

 

A következő kérdés, hogy a kapott válasszal mit teszel? Megteszed vagy sem. Elindulsz-e 

abba az irányba vagy sem. Elindulsz-e arra a földre, amit mutatok neked, amit az Úr ad 

neked? 

 

Mikor indulsz neki? Azonnal. Péter szót kért a vízen járás projekthez - és miután megkapta, 

nem pár órával később, v héttel később lépett a csónakból ki. Az időzítés rendkívül fontos. 

Amikor mondja, akkor, v akkortól. 

 

Amikor Isten beszél, szól - akkor az Ő prioritásából fog szólni, mind tematikát mind időzítést 

tekintve. Pontos és jó terve van számodra. A kérdés h abortálható-e? 

A válasz, sajnos, h igen.  

 

Mikor Izrael kivonult, Isten szándéka az volt, hogy 2Móz19,6, hogy egész izrael királyi 

papság legyen. A bálványimádás és sorozatos engedetlenség miatt, kénytelen volt módosítani 

és már csak egy törzs, lévi és áron családját választotta ki erre. Az Úr terve változott- az 

emberi engedetlenség miatt. 

 

Az Isteni kinyilatkoztatás a forrását tekintve tévedhetetlen, de hogy be következik-e, nos 

az az emberi tényezőn múlik. 

 

Ami módosíthatja és abortálhatja Isten rólad szóló kijelentéseit, az saját magad: szabad 

akarat. Mondjuk az Úr azt mondja neked, hogy te egy apostoli ajándék vagy, vagy orvos- ha 

viszont te ebbe nem fektetsz bele, nem tanulod, gyakorlod - akkor sosem leszel az. Ki 

kell lépned Isten szavára a komfortzónádból - és akkor tud/fog beteljesedni a prófécia. 

 

Időzítés: van, mikor a neked szóló terv részei, függnek más emberek engedelmességétől. 

Ezért csúszhat is néha, várakozni kell. De más miatt, nem fogsz elesni a neked szóló ígérettől. 



 

Életviteli korlátok: rossz döntések. Házasság, tanulmányok, munka, költözés. Ezek fontos 

keretei az életednek, ha ebben rosszul döntesz, bizony módosulhat a rólad v neked szánt élet. 

 

A nagy ígéretekhez, mindig feltételeket ad az Úr. Ha azok teljesülnek, akkor lép életbe az 

ígéret. Magyarán Isten szerint kell élnie az illetőnek, ahhoz h Isten akarata meg tudjon 

valósulni.  

Ha Ábrahám Háránban maradt volna, sosem hallunk többet róla. Ha nem térsz meg- 

elkárhozol, pedig Istennek szándéka, hogy minden ember megmeneküljön. stb. stb. 

 

Istennek már fogantatásunkkor van terve számunkra, hisz eleve egy terv betöltésére talált 

ki téged- előre elkészítvén a jó cselekedeteket, hogy abban járjunk. 

 

Beléd helyezetett pl. jó zenei ízlést, zeneszeretetet, ezzel még persze evangélista vagy 

pedellus is lehetnél, de ha még szól is erről valamit neked, akkor meg is van az elhívásod egy 

része, már csak neked kell energiát befektetni, máris a dicsszolgálatba tud vinni téged. 

 

Ef.5,14  mert minden, ami napvilágra jön, világosság. Azért mondja: Ébredj fel, aki alszol, és 

támadj fel a halálból, és felragyog neked Krisztus. 15  Jól gondoljátok meg azért, hogyan 

járjatok: nem mint esztelenek, hanem mint bölcsek. 16 Áron is megvegyétek az 

alkalmat/kairoszt!!! , mert a napok gonoszok. 17 Azért ne legyetek esztelenek, hanem 

értsétek meg, hogy mi az Úr akarata. 

Áron megvenni azt jelenti, amit jelent: fizetni érte: időben, pénzben, fizikális és szellemi 

áldozatokkal. Ha egy diplomához, ami kábé az átvételkor jelentősségét veszti, éveket tanulsz, 

költesz stb, akkor szerinted egy magasabb minőségű elhíváshoz, élethez nem kell? 

Igetekintély alatt lenni, gyülekezet, szellemi gyakorlatok- ezek sok-sok energiába, pénzbe, 

lelki és szellemi áldozatba kerülnek. No de elképzelhetetlen életre készít fel és elő. 

+ Megint csak: megérteni Isten akaratát. Legtöbbeteknek fogalma nincs arról, h mit miért 

csinál. Mikor mutatta, hogy mondta, mit mondott, miből gondolom- szűrőn kéne átvinni 

mindent, akkor lenne biztonságod. (Ezekben tudnak hitben előtted járók segíteni amúgy, 

megnézni az Ige tükrében, h jól látod-e) 

 

Próféciák, a személyes útmutatás és mély vágy/preferencia által Ő felfedi a rólad szóló tervét. 

De ahhoz h az beteljesüljön, sok mindennek kell megfelelni- be kell fogadni Jézust, Szent 

Szellemet kell venni, aztán csomó fontos döntést hozni, házasság, továbbtanulás, munka stb.- 

ezekben mind lehet rossz döntést hozni, ami részben vagy akár teljesen is kiiktathatják az 

Isten tervét veled. 

 

A közeljövőre kapott próféciák azok, amik biztos előrejelzések, mert feladatuk, hogy 

felkészítsenek téged. Azok a próféciák, amik a távoli jövőről szólnak, azok mind nagyon is 

feltételekhez van kötve. 

A közeljövős prófécia pl. hívd fel ezt vagy azt, tedd ide a pénzed, vagy adakozz erre, vagy 

indulj el ezen és ezen a képzésen, v pont h ne indulj el. Ezek a rövidtávúak, elősegíthetik, 

vagy épp késleltethetik v akadályoztathatják a terv megvalósulását (pl. megbocsátatlanság) 

 

Isten tervének megvalósulásnak 4 fő akadálya van: 

1. nem megfelelő személlyel való házasodás. (tekintve, hogy végérvényesen kihat az 

életedre)  



2. biztonságot választani a kockázat helyett /Isten országa terrnészetfeletti ország 

(kilépés, anyagiak, idő stb, keressétek előbb, vagy bármit mond, tegyétek meg) gyávák 

nem öröklik Isten királyságát 

3. lázadás, hitetlenség, engedetlenség csalódás és keserűség miatt letérni az Útról 

4. alkalmazkodni családi, nemzeti kultúrához, hitrendszerhez. (erős befolyás) 

 

Amikor Isten prófétikusan beszél Rólad, akkor az Ő álmát fedi fel előtted.  Van egy 

elképzelése, hogy milyen vagy, mit csinálj majd a királyságban. Pásztor leszel vagy 

üzletember, vagy eladó vagy épp apostol, de mindannyiunk el vagyunk hívva a királyság 

építésére. 

A kapott próféciák tehát nem teljesülnek automatikusan. Az üdvtörténelem menete nem 

változik, mert az Isten kezében van közvetlen. De a Te személyes életedben de döntesz: Isten 

terve vagy a tiéd. Mi lett volna, ha Mária nemet mond az ajánlatra? A Megváltó biztos h 

megszületik csak nem rajta keresztül. Értitek, h mennyi minden rajtunk múlik? Igazából, 

nagyon sok minden. 

 

Anyagiak, munka, család, barátok, bármi… Istennek személyes terve van mindegyikre a Te 

életedben. Ha meggymagot köpdöstél az elmúlt 10 évben, meggyfák lettek belőle. Miből 

gondolod h ez holnap megváltozik? A körtefához más magot kell ültetni, a Királysághoz 

szintén. Ha neked jó így élni, akkor élj továbbra is így. Ha azonban kiteljesedő, Istent 

megdicsőítő életre vágysz, akkor el kell kötelezned magad arra, hogy lemondasz a saját útról 

és alá veted magad az ige tekintélyének. Ez esetben a rólad kimondott Isteni terv be tud 

teljesülni, különben nem fog. 

 

Az engedetlenségnek van egy nagyon komoly következménye, hogy olyasmit vesz el, amit 

nem tudsz pótolni: időt.  

 

A minap azt mondta nekem az Úr: fiam szeretlek, és bár van pár dolog, ami mellett már 

elmentél, de a fő része az életednek még meg van, de most meg kell térned, változtatnod kell 

most a hozzáállásokon. Ezek után beszélt egy-két dologról, amik megvannak.  

 

A legtöbbünk hasonló állapotban van. Az első nagy veszély elhárult- alapvetően nem estünk 

ki, nem estünk vissza világba. De az ígéret földünkhöz komoly összeszedettség és fegyelem is 

kell. Tudjátok, ha egész nap imádkozol is, de nem teszel semmit - mi történik? Semmi. De ha 

imádkozol, és kommunikálsz Isten Atyával és megcselekszed, amit mond, akkor Ő garantálja, 

hogy egy nehéz, de izgalmas és emelkedő pályafutásban lesz részed, amiben meg tud 

dicsőülni. 1Ján 2:17  Ez a mostani világ elmúlik, és vele együtt az is, amit a hitetlen emberek 

kívánnak. De aki Isten akaratát és terveit viszi véghez, az örökké él. 

 

Ismerd meg Isten akaratát, halld meg az Ő próféciáját Rólad és cselekedd, növekedj, járj 

abban-és életed értelmet nyer a Királyságban. 

 

Dicsőség Istennek! 

 

Dombó Zsolt  

Belvárosi Gyülekezet 
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